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POROČILO NADZORNEGA ODBORA TZS 
za skupščino TZS za obdobje 2003 –2006 

 
Nadzorni odbor TZS (v nadaljevanju besedila NO) v sestavi Janina Erhart (predsednica), Blaž 
Hudarin in Jordan Boltar je bil izvoljen na zadnji skupščini TZS dne 28.10.2002.  Konec leta 
2004 sta iz nadzornega odbora izstopila Janina Erhart in Blaž Hudarin. Upravni odbor TZS (v 
nadaljevanju besedila UO TZS ) je na svoji seji z dne 24.11.2005 sprejel sklep, da se za vršilca 
dolžnosti predsednika NO TZS do naslednjega sklica skupščine imenuje Ludvik Hrvatin. 
 
Pregledana so bila naslednja področja delovanja TZS: 
 

- finančno poslovanje: uradna finančna-računovodska poročila (bilanca uspeha, bilanca 
stanja) za obdobje 2002-2005 ter  neuradno poročilo za leto 2006 ter finančni plan in 
realizacija, prihodki-odhodki po dejavnosti, komentarji za leto 2003-2006), 

 
- poročila (predsednika, strokovnega sveta, poročila kapetanov reprezentanc, sodniške in 

trenerske organizacije ter tekmovalno-registracijske komisije) ter zapisniki sej UO za 
obdobje 2003-2006. 

 
V celotnem obdobju pod vodstvom obstoječega mandatarja, NO TZS ni sprejel nobenih prijav o 
morebitnih nepravilnostih v delovanju TZS. 
 
Ugotovljeno je bilo sledeče: 
 

1. Zadnja skupščina TZS je bila sklicana 28.10.2002. V celotnem obdobju pod vodstvom 
obstoječega mandatarja je bilo 13 sej UO TZS.  

 
2. V letih 2002-2004 je TZS poslovala z izgubo, leto 2005 pa zaključilo z minimalnim 

dobičkom. Zaradi nekajletnih presežkov odhodkov nad prihodki se je UO TZS v letu 
2005 in še posebej v letu 2006 odločil za nekaj ukrepov v smislu zmanjševanja odhodkov. 
Analiza odhodkov je pokazala, da je bilo poslovanje z izgubo bolj ali manj splet 
nepredvidenih dogodkov, ki jih mandatar tudi navaja v svojem poročilu.  V letu 2006 TZS 
izkazuje zelo pozitiven trend finančnega poslovanja, ki bo, kot kaže, pokril izgubo iz 
prejšnjih let. 

 
3. Vsi organi TZS so podali svoja poročila, v katerih navajajo stanje na posameznih 

področjih. Iz poročil posameznih organov TZS je videti, da delovanje ni idealno, tako da 
bo v procesu komuniciranja med posameznimi organi, pri tem mislimo predvsem na 
sodelovanje tekmovalno-registracijske komisije in sodniške organizacije, potrebno veliko 
dobre volje ter modrosti – v prvi vrsti pa bo potrebno bolj transparentno in kvalitetno 
delovanje sodniške organizacije v segmentu vzgojno-izobraževalnega dela.  Delovanje 
strokovnega sveta, ki v letu 2002 praktično ni deloval, je v skladu z našimi priporočili 
ponovno zaživelo. Iz poročila je razbrati, da je strokovni svet svoje naloge po teoretični 



plati opravil strokovno in kvalitetno, v procesu realizacije programa pa je predvsem zaradi 
omenjene finančne situacije TZS prišlo do težav. 

 
4. Pri analizi prihodkov je v celotnem obdobju sedanjega mandatarja moč opaziti znatno 

povečanje prihodkov, kar kaže na velik uspeh na področju marketinga, ki v zadnjem letu 
že dosega polovico finančnih sredstev, s katerimi razpolaga TZS. Državnih sredstev je iz 
leta v leto manj (takšna je tudi napoved za leto 2007), tako da smo mnenja, da je 
kvalitetno delo na tem področju vitalnega pomena za nadaljnje delovanje TZS. 

 
5. Na osnovi poročila trenerske organizacije ugotavljamo, da le-ta deluje dobro in da velikih  

problemov ni bilo. S težavami, ki jih je navedla sodniška organizacija in so objektivne 
narave (odsotnost z dela), se spopadajo tudi druge športne zveze, tako da se pridružujemo 
njihovem mnenju, da bo potrebno za zagotavljanje sodnikov na tekmovanjih s koledarja 
TZS, usposobiti večje število sodnikov – kljub temu pa mora pri izvedbi seminarjev 
kvaliteta biti na prvem mestu.  

 
6. Naše mnenje je, da bi kljub uspešnemu delu, ki ga navajamo v 8. členu tega poročila, TZS 

morala upoštevati statut TZS v 13. členu in sklicevati skupščino vsako leto, pa čeprav 
zaradi dobrega dela UO TZS za to morda ni bilo prave potrebe.  

 
7. Slep nadzornega odbora: nadzorni odbor daje soglasje k poslovanju TZS v letih 2003-

2006. 
 

8. Utemeljitev: TZS deluje v skladu s finančnimi standardi Republike Slovenije. 
Reprezentance so se udeleževale vseh mednarodnih tekmovanj, klubi, včlanjeni v TZS, so 
imeli kvaliteten in urejen sistem tekmovanj, dopolnjen z jasnim in preglednim sistemom 
točkovanja (jakostno lestvico). TZS je upoštevala naša mnenja in ugotovitve, ki smo jih 
podali na zadnji skupščini, in znatno povečala število sestankov UO TZS ter s tem 
izboljšala delovanje TZS - to se v prvi vrsti kaže v velikem deležu sponzorskih sredstev. 
TZS je v mandatnem obdobju sedanjega predsednika ponovno našla generalnega 
sponzorja. Oživila je delovanje strokovnega sveta, zaustavila upadanje števila članstva ter 
z aktiviranjem svoje spletne strani kvalitetno obvešča svoje članstvo ter  skrbi za 
promocijo. To TZS zelo dobro uspeva tudi z organizacijo velikega števila mednarodnih 
dogodkov, kot so WTA, ATP, ITF in TE teniška tekmovanja. 

 
 
 
Koper, 17.12.2006 
 
 
 
 
 Ludvik Hrvatin  l.r. (v.d. predsednika)                                                        

 
       
 
 


